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§ 1 
Mötets öppnande 

Ordförande förklarar mötet öppnat. 

§ 2 
Justering av dagens protokoll 

Beslutas att utse Riitta Möller att tillsammans med ordförande justera protokollet.  

§ 3 
Godkännande av föredragningslista 

Föredragningslistan godkänns. 

§ 4 
Anmälan av föregående protokoll 

Föregående protokoll anmäls och läggs till handlingarna. 

§ 5 
Anmälan av beslut fattade på delegation 
2025:21 Fastställande av projektplan för ”Utveckling av frågebanken med frågor för kursvärdering för 
utbildning på grundnivå och avancerad nivå”   

2025:22 Undantag från genomförande av avnämarundersökning   
 
Beslut fattade på delegation anmäls och läggs till handlingarna. 

§ 6 
Beslut om preliminärt budgetförslag 

Dnr: 1–602/2025 

Johanna Wasner föredrar ärendet och informerar om att förslag till preliminär budget 2026 

har reviderats baserat på kommitténs diskussioner vid sammanträdet 14 maj.  

 

Kommittén för utbildning på grundnivå och avancerad nivå (KU) beslutar 

att  fastställa preliminärt budgetförslag 2026 avseende den anslagsfinansierade 

verksamheten utifrån fastställda preliminära ramar av fakultetsnämnden, samt 

beräknade ramar från rektor och kommittén för forskarutbildning.  

att  förklara paragrafen omedelbart justerad. 

§ 7 
Beslut om kommitténs kvalitetsrapport 2024 

Dnr: 1–415/2025 

Malin Öhrman föredrar ärendet och inleder med att informera om att ändringar inkomna 

efter kommitténs diskussion 14 maj är införda.  
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Kommittén för utbildning på grundnivå och avancerad nivå beslutar 

att fastställa kommitténs kvalitetsrapport för verksamhetsår 2024, 

att fastställa kommitténs kvalitetsrapport till fakultetsnämnden för verksamhetsår 

2024, samt 

att  förklara paragrafen omedelbart justerad 

§ 8 
Beslut om ny utbildningsplan för fysioterapeutprogrammet, 1FY26 

Dnr: 3–4171/2024 

Hien Ekeroth föredrar ärendet och inleder med att informera om att förslag till 

utbildningsplan har diskuterats vid kommitténs sammanträden i december 2024 och mars 

2025 samt på ett par vicerektorsavstämningar. Kommittén ges möjlighet till diskussion och 

frågor. Kommittén diskuterar namnsättningen av kurserna. 

Kommittén för utbildning på grundnivå och avancerad nivå beslutar 

att  delegera till vicerektor att fastställa utbildningsplanen efter dialog med 

programansvarig institution om kursernas benämning. 

§ 9 
Beslut om ny utbildningsplan för sjuksköterskeprogrammet, 1SJ26 

Dnr: 3–4172/2024 

Hien Ekeroth föredrar ärendet och inleder med att informera om att förslag till 

utbildningsplan har diskuterats vid kommitténs sammanträden i november 2024 och mars 

2025 samt på ett par vicerektorsavstämningar. Kommittén för en diskussion kring lokala mål 

och anser att de föreslagna lokala målen överlappar med nationella mål för 

sjuksköterskeexamen och kandidatexamen. Kommittén förordar i stället att de delar man vill 

lyfta med de föreslagna lokala målen läggs in i innehållsbeskrivningen för programmet.  

Kommittén för utbildning på grundnivå och avancerad nivå beslutar 

att  delegera till vicerektor att fastställa utbildningsplanen efter dialog med 

programansvarig institution om lokala mål för programmet. 

§ 10 
Beslut om användning av medel för att utveckla VFU i hälso- och 
sjukvårdsutbildningar 

Dnr: 1–633/2025 

Rene Ballnus föredrar ärendet och Christina Joos medverkar. Rene inleder med att 

informera om att KI genom regleringsbrevet fått knappt 2 484 tkr i extra medel för att 

utveckla och öka tillgång till verksamhetsförlagd utbildning (VFU). Motsvarande medel 

tillsköts KI även 2024 (dnr 1–524/2024). Medlen föreslås fortsatt användas för den 

påbörjade satsningen mot kommuner och verksamheter inom regionen.  
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Kommittén för utbildning på grundnivå och avancerad nivå beslutar 

att  en del av medlen ska användas till att fortsätta erbjuda kompetensutveckling för 

handledare inom kommunal verksamhet samt att bidra till utvecklingen av 

samverkansorganisationen,  

att  resterande medel ska användas för att identifiera och utveckla lärandemiljöer inom 

regional och kommunal verksamhet, samt 

att  erhållna medel (2 484 tkr) överförs till Enheten för undervisning och lärande (UoL) 

för genomförande av dessa aktiviteter. 

§ 11 
Diskussion om åtgärdsplan efter UKÄ:s utvärdering av utbildning som leder till 
biomedicinsk analytikerexamen 

Dnr: 2–3348/2023 

Magnus Johansson föredrar ärendet och Pernilla Lång medverkar. Magnus inleder med att 

redogöra för UKÄ:s utbildningsutvärdering av utbildningar som leder till biomedicinsk 

laboratorieexamen. Samtliga lärosäten fick ifrågasatt kvalitet, där dock KI endast 

ifrågasattes vad gällde del av ett mål. KI ska inkomma med en åtgärdsplan till UKÄ senast 

den 18 mars 2026.  

Pernilla redogör därefter för programansvarig institutions analys av bedömargruppens 

yttrande samt förslag till åtgärdsplan. Kommitténs ledamöter ges möjlighet till frågor och 

diskussion.  

§ 12 
Beslut om projektbeställning för utveckling av nybörjarundersökning 

Dnr: 1–616/2025 

Sara Gunningberg föredrar ärendet och inleder med att informera om att den tidigare 

nybörjarundersökningen genomförts av den externa leverantören Exquiro. I samband med 

att KI nu tagit fram en strategi för studentrekrytering (dnr 1–514/2024) ses även formerna 

för uppföljning av rekryteringsinsatserna över. En del i det arbetet är att utveckla och 

genomföra en uppdaterad och i dagsläget mer relevant nybörjarenkät. Kommitténs 

ledamöter ges möjlighet till frågor. 

Kommittén för utbildning på grundnivå och avancerad nivå beslutar 

att  genomföra projektet utveckling av nybörjarundersökning 

att  delegera till vicerektor att fastställa projektplan för projektet, samt 

att  200 tkr av kommitténs dispositionsmedel för satsningar (UL231021) används för 

projektets genomförande. 

§ 13 
Beslut om slutrapport för projektet Generativ AI – råd och rekommendationer 
till studenter 
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Dnr: 2–4437/2024 

Ingrid Andersson föredrar ärendet och Hanna Frank medverkar. Ingrid redovisar hur de har 

arbetat med att ta fram en digital resurs som ger råd och rekommendationer kring 

användandet av generativ AI i studierna. I fokus har studenternas behov legat. Arbetet har 

lett fram till en webbsida med sex undersidor. Allt ska översättas till engelska inför hösten. 

Kommitténs ledamöter ges möjlighet till synpunkter, frågor och diskussion. Kommittén 

tackar för ett gott arbete och tror att det kommer att bli en mycket användbar resurs för 

både studenter och lärare.  

Kommittén för utbildning på grundnivå och avancerad nivå beslutar 

att  godkänna webbresursen med råd och rekommendationer till KI:s studenter kring 
användandet av generativ AI i studierna 

att  överlämna till universitetsbiblioteket (KIB) att fortsatt ansvara för drift och 
utveckling, samt 

att  godkänna slutrapporten och avsluta projektet. 

§ 14 
Information om statusrapport från projektet förstärkt pedagogiskt 
utvecklingsstöd för de globala programmen 

Dnr: 1–47/2025 

Jennifer Valcke föredrar ärendet och redogör för det pågående arbetet inom projektet.   

Kommitténs ledamöter diskuterar ärendet. Ledamöterna anser att det i princip är bra, men 

ifrågasätter en del av genomförandet av den pedagogiska projektkurs som genomförs inom 

projektet som uppfattas ha fokus på pedagogisk forskning snarare än utbildning.  

§ 15 
Information om pågående utredning kring KI:s medverkan i gemensamt 
masterprogram inom NeurotechEU 

Dnr: 3–1808/2025 

Åsa Nandorf föredrar ärendet och inleder med att redogöra för NeurotechEU (The European 

University of Brain and Technology) och det planerade gemensamma masterprogrammet. 

Fakultetsnämnden beslutade 2024-12-15 att ge kommittén i uppdrag att utreda möjligheter 

till utbildning med en internationell målgrupp med koppling till NeurotechEU. Under 

utredningen ska samverkan ske med KI:s styrgrupp för NeurotechEU.  

Kommitténs ledamöter ges möjlighet till frågor.  

§ 16 
Beslut om programtillfälle för specialistsjuksköterskeprogrammet – onkologisk 
vård 

Dnr: 3–1882/2025 
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Maria Bengtsson föredrar ärendet och inleder med att förklara att detta ärende är en del i 

arbetet för ett mer hållbart utbildningsutbud för specialistsjuksköterskor. Programmet har i 

nuvarande form två inriktningar, avancerad cancervård respektive strålterapi. 

Programtillfället för strålterapi ställdes in VT25 enligt ett beslut av kommittén 2024-05-24. 

Till hösten 2027 planeras en ny utbildningsplan inriktad mot endast avancerad cancervård.  

I dagsläget startar det här programmet på vårterminen. Det innebär svårigheter som kortare 

tid för förberedelser för såväl studenter som lärare och administratörer, jämfört med en 

programstart på hösten. Programansvarig institution, institutionen för neurobiologi, 

vårdvetenskap och samhälle, NVS, har därför inkommit med önskemål om att få flytta fram 

det beviljade programtillfället från VT26 till HT26. Det innebär att det kommer att bli 1½ år 

mellan programstarterna men det bör inte ställa till några större problem för just den här 

studentgruppen.  

Kommittén för utbildning på grundnivå och avancerad nivå beslutar  

att  ställa in det beviljade och utannonserade programtillfället VT26 för 

Specialistsjuksköterskeprogrammet – onkologisk vård inriktning avancerad 

cancervård, samt 

att  programtillfället flyttas till HT26 och programmet därefter utannonseras en gång per 

år med start hösttermin 

att förklara paragrafen omedelbart justerad 

§ 17 
Beslut om nedläggning av Kompletterande utbildning för barnmorskor  

med utländsk examen från land utanför EU/EES och Schweiz (60 hp) samt 
revidering av utbildningsplan, 7KB18 

Dnr: 3–2175/2025 

Maria Bengtsson föredrar ärendet. Normalt sett beslutas om kommande nedläggning i 

samband med att en ny utbildningsplan fastställs, men i detta läge måste en nedläggning 

påbörjas snarast för att kunna informera och planeras för studenter med pågående studier. 

Skälet till nedläggningen är att utbildningen planeras förlängas från nuvarande 60 hp till 90 

hp.  

Kommittén för utbildning på grundnivå och avancerad nivå beslutar  

att  Kompletterande utbildning för barnmorskor med utländsk examen från land utanför 

EU/EES och Schweiz (7KB18) 60 hp, inte har några planerade programtillfällen efter 

det pågående tillfället som startade VT25 

att  fastställa att nedläggningsperioden för utbildningsplanen 7KB18 startar i och med 

detta beslut och slutar i januari 2027, ett år efter att det sista planerade 

programtillfället avslutats. 
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att  revidera utbildningsplanen för Kompletterande utbildning för barnmorskor med 

utländsk examen från land utanför EU/EES och Schweiz (7KB18) med 

övergångsbestämmelser enligt förslag  

att  förklara paragrafen omedelbart justerad 

§ 18 
Beslut om nedläggning av Kompletterande utbildning för läkare med utländsk 
examen från land utanför EU/EES och Schweiz (60 hp) samt revidering av 
utbildningsplan, 7KL10 

Dnr: 3–2547/2025 

Bodil Lampén Helgesson föredrar ärendet och inleder med att informera att det här är ett 

steg i den kommande processen att förlänga den kompletterande utbildningen för läkare 

med examen från land utanför EU/EES och Schweiz (KUL) från 60 hp till 120 hp. Den 

kompletterande utbildningen behöver anpassas till de förändrade förutsättningarna som 

införandet av ett sexårigt läkarprogram medför.  

Kommittén för utbildning på grundnivå och avancerad nivå beslutar 

att Kompletterande utbildning för läkare med utländsk examen från land utanför EU/EES 

och Schweiz (7KB18) 60 hp startar för sista gången HT26 

att fastställa att nedläggningsperioden för utbildningsplanen 7KL10 startar i och med 

detta beslut och slutar i juni 2028, ett år efter att det sista planerade 

programtillfället avslutats 

att  revidera utbildningsplanen för Kompletterande utbildning för läkare med utländsk 

examen från land utanför EU/EES och Schweiz (7KL10) med övergångsbestämmelser 

enligt förslag  

§ 19 

Information från studentkårerna om aktuella frågor 

Dominique Bellerud inleder med att informera om att Odontologiska föreningen (OF) 

arbetar intensivt med att planera mottagningsverksamheteten av de nya studenterna som 

kommer till hösten. OF har även haft kontakt med andra studentkårer i Flemingsberg för att 

diskutera gemensamma aktiviteter. Dominique berättar vidare att OF har diskuterat förslag 

om att byta klinikpartners terminsvis i stället för att som nu ha samma klinikpartner genom 

hela utbildningen.  

Elin Törnqvist informerar om att även Medicinska föreningen (MF) arbetar aktivt med 

förberedelserna inför mottagningen av nya studenter till hösten. MF och OF diskuterar 

möjligheten att genomföra ett gemensamt pubtillfälle. MF har även diskuterat KIB:s nya AI-

resurs och uppskattar upplägget. Elin berättar vidare att MF har haft diskussioner med 

Fastighetsavdelningen gällande ombyggnationen i Berzeliuslaboratoriet. Elin avslutar med 

att nämna att examensefterfesten i helgen var mycket trevlig.  
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§ 20 
Information från vicerektor och övriga ledamöter om aktuella frågor inklusive 
samverkansfrågor 

Anna Carin Wahlgren informerar om att AKA-projektet tillfälligt pausas, arbetet återupptas 

troligen under hösten.  

Anna Carin informerar vidare om arbetet med revideringen av docenturreglerna. Hon tackar 

för alla bra synpunkter från kommitténs ledamöter. Ärendet ska diskuteras på 

Docenturnämndens sammanträde 10 juni och därefter på Fakultetsnämndens sammanträde 

18 juni.  

Ewa Ehrenborg informerar om att hon ombetts spela in en film till WASP-ED (The 

Wallenberg AI and Transformative Technologies Education Development Program) om hur 

KI arbetar med AI och utbildning.  

Ewa avslutar med att önska alla en glad midsommar och sommar! 

§ 21 
Övriga frågor 

Inga övriga frågor anmäls. 

§ 22 
Anmälningsärenden 

Läggs till handlingarna. 

 

 

 

Vid protokollet 

Bodil Lampén Helgesson 

Justeras Justeras 

Ewa Ehrenborg Riitta Möller 
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